
5¢ndag den 13. september 2020 

Grundej erf oreningen Kirsebrervrenget 

Referat af den ordincere generalforsamling 
s0ndag den 13. september 2020 kl. 14:00 

1. Valg af dirigent og referent: 
Dirigent valgt: Rene, 5¢31, Referent valgt: Martin, 5¢37 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var retmcessigt indkaldt. 

2. Formandens beretning: 
Grundejerforeningen tceller i dag 83 fuldt betalende medlemmer ud af 89 mulige. 
Det sidste ar har ogsa for bestyrelsen vceret prceget af Corona-situationen. Der har ikke vceret sa mange 
aktiviteter og heller ikke sa mange m0der. Der er blevet afholdt tre bestyrelsesm0der siden sidste 
generalforsamling. 
Pa det f0rste m(l!de i september blev bestyrelsen konstitueret med de nuvcerende medlemmer, dvs. 
bestyrelsesmedlemmerne Charlotte, Martin og Peter, ny kasserer Lars, Jakob og Alex som suppleanter 
og jeg selv som form and. Alex er efterf0lgende fratradt suppleantposten, da han er fraflyttet 
Kirsebcervcenget. Alie medlemmer har bidraget positivt pa m(llderne, med den l(llbende e-mail
korrespondance, med at l0se de forskellige opgaver og har ydet en stor indsats for grundejerforeningen. 
De st(llrste opgaver for bestyrelsen har vceret: 

a) Bankskifte. Foreningen har nu en rigtig foreningskonto i Handelsbanken. St(llrstedelen af vores 
indestaende er blevet flyttet fra Jyske Bank, og den sidste rest flyttes efter generalforsamlingen, 
hvorefter kontoen i Jyske Bank nedlcegges. 

b) Opf(lllgning pa reparation er af asfalten efter nybyggeri. Vi har fors(llgt at fa bygherrerne/entrepren(llrerne 
til at reparere hj(llrnerne, som er blevet (l!delagt af de tunge lastbiler. Deter desvcerre ikke lykkedes. 
Vejenes tilstand og eventuelle reparationer er derfor noget, som vi foreslar bestyrelsen ska I arbejde 
videre med i det kommende ar. Vi vii gerne have nogen med forstand pa asfalt ti! at vurdere, om vi ska I 
have gjort noget ved skaderne nu - altsa revnerne i asfalten og hj0rnerne, som er hardt medtaget. 

c) Vo res telte har igen i ar vaeret udlejet en raekke gange ti! glcede for foreningens beboere. De to telte har 
gjort det godt og har tjent sig selv hjem flere gange over de sidste mange ar. Teltene er nu imidlertid sa 
slidte, at vi har valgt at indk(llbe to nye telte. Vi har samtidig valgt at investere i gulve til teltene, som vii 
kunne lejes for en beskeden merpris. De kan forhabentligt holde i mange ar til glcede for alle 
foreningens beboere. 

d) Charlotte har arbejdet videre med at unders(llge st(lljforholdene ud mod Viengevej. Arhus Kommune har 
oplyst, at de umiddelbart ikke har planer om forh0jelse af volden mod Viengevej. Heldigvis mener 
Charlotte, at st(lljen er blevet lidt mindre pa det seneste. 

e) Opscetning af nye pullerter er indtil videre blevet udsat pga. Corona-situationen. Sidste ar var der flere 
friske frivillige, som gerne ville hjcelpe med at fa dem sat op. Det haber vi stadig, at de vii. 

f) Palmgren star fortsat for snerydning og saltning gennem vinteren. Sidste ar endte med, at vi ikke fik en 
regning pga. scerlige omstcendigheder hos Palmgren. Regningerne i ar har ogsa vceret ret begrcensede, 
da der ikke har vceret ret meget frost og sne. 

g) Vandudvalget har taget hand om de fa problemer, der har vreret. Der har vceret et par rensebr(llnde, der 
skulle tilses og et par hcendelser i forbindelse med skybrud. Der var oversv(llmmelse pa vejen og nogle 
grunde pa Halds(llvej og 5(1lnders(llvej. Der har ikke vceret noget siden. Bestyrelsen vii alligevel gerne 
takke vandudvalget for deres indsats. 
h) Vores festudvalg, som bestar af Rasmus, Troels og Eric, fik arrangeret et Lucia-optog samt et fint 
fastelavnsarrangement hos Rasmus. En sommerfest bliver det naturligvis ikke til i ar, men festudvalget 
regner med at vende stcerkt tilbage, nar muligheden er der igen. Bestyrelsen vii gerne takke dem for 
nogle rigtigt gode initiativer og haber, at de vii fortscette det gode arbejde. 

I 0vrigt har f0lgende emner vceret pa dagsordenen: indbrud i kvarteret, fester og h0j musik, en vceltet 
basketballkurv, renovering af bord/baenke-scet, opdatering af hjemmesiden, facebookgruppen, 
nyhedsbreve og selvf0lgelig planlaegningen af generalforsamlingen. 
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3. Fremlceggelse af revideret regnskab: 
Kasserer, Lars 5(2133, gennemgik regnskabet. 

4. lndkomne forslag fra bestyrelsen og medlemmer: 
lngen forslag modtaget. 

5. Valg af bestyrelse, suppleanter og revisor: 
Lars Graugaard, kasserer var pa valg, genvalgt. 
Charlotte Lauritsen, bestyrelsesmedlem var pa valg, genvalgt. 
Peter Jeggesen, bestyrelsesmedlem var pa valg, genvalgt. 
Jakob R0ddik Th0gersen, suppleant var pa valg, genvalgt. 
Desuden var der en ledig post som suppleant, som skulle bescettes. Niels Bastrup N¢10 valgt. 
Bestyrelsen vii konstituere sig endeligt pa f0rste bestyrelsesm0de. 

6. Fastscettelse af nceste ars kontingent for perioden: 
Bestyrelsen har foreslaet kontingentet til 1000 DKK/ar ucendret med 90%/10% fordeling mellem vejfond 
og grundejerforeningen. 

7. Eventuelt, herunder nedscettelse af vandudvalg, festudvalg og legepladsudvalg: 
Festudvalg fortscetter som tidligere. 
Vandudvalg fortscetter som tidligere. 
Legepladsudvalg er fortsat hvilende, bestyrelsen er modtagelig for initiativer. 
Pa plejehjemmet forefindes legeplads, som de gerne ser benyttet af foreningens yngre beboere. 

Det blev ncevnt, at nar der afhentes genanvendeligt affald som pap, glas og plastic, tabes der ofte 
glasrester, som efterlades pa vejen. Bestyrelsen blev opfordret til sammen med nabo-foreningerne at 
lave en fcelles klage til kommunen. 

Debat om byggeri pa Mosevej og frygt for, at der kommer mere trafik. lndtil videre ses tiden an, for at se 
om mcengden af trafik 0ges. 

Bestyrelsen takker de fremm0dte for en god og konstruktiv debat og takker dirigenten og referenten for 
indsatsen. 

i 



Grundejerforeningen Kirsebrervrenget 

G d j rf run e e oreningen K b irse aarvamget 

Regnskab for 2019/2020 

Formue 01 .06.2019 

Kassebeholdning 7.252.50 
Bankbeholdning 400.869.70 
l all 408.122,20 

Fordeling Vej GrundeJer 
354 802,96 53.319.24 408.122.20 

lndtagter: VeJ (90%) GrundeJer (10%) 

Kontingent 2018/2019 . . 
Kontingent 2019/2020 (81 stk,) 67 500.00 7,500.00 (6 bet ft sidsle arJ 
Kontingent 2020/2021 (3 stk) 2700 300 

Fastelavnsgaester 
Teltleje 2.500.00 

70 200.00 10.300,00 80.500,00 

Udglfter: Ve1 Grundejer 

Sommerfest 241 .10 
Luc1aoptog 299.01 
Generalforsamhng 
Fornyelse af domaene kirsebervanget dk 352.91 
Web hotel 224.25 
Omkostninger netbank 110.00 
Graesklipning l0.250,00 
Faatelavn 822.21 
Palmgren 3 421.20 

- 15.720.68 15.720,68 

Formue 31.05.2020 

Kassebeholdn. (kr. 9.252.50 indb, 18.5.20) . 
BankbeholdninQ 472.901,52 472.901 ,52 

Fordeling VeJ Grundejer 
425 002,96 47 898.56 

Balance 472.901 .52 

Revideret af foreningens revisor: t af foreningens kasserer: 

,~ - 1. 


